
      Protokół z XXIX Sesji 

       Rady Dzielnicy XVII, 

       „Wzgórza Krzesławickie”, 

       os. Na Stoku 15 

       z dnia 23 lutego 2017 r. godz. 1800 
 

 

Porządek obrad XXIX Sesji Rady Dzielnicy XVII : 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:     

4.1 wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu części budynku szkoły na potrzeby lokalizacji 

stacji bazowej telefonii komórkowej PTC S.A. 

4.2 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

z pismem ML-02.7123.457.2016.BS 

4.3 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie 

z pismem ML-02.7123.783.2016.MM 

4.4 zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie 

z pismem ML-02.7123.58.2017.BS 

4.5 opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn. „Adaptacja istniejącej hali 

magazynowej na produkcyjny browar rzemieślniczy bez zmiany sposobu zagospodarowania 

terenu na działce nr 4/13 obr. 20 Nowa Huta przy ul. Ujastek w Krakowie” 

 

5. Interpelacje i zapytania 

6. Oświadczenia i komunikaty 

 

 

ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie sesji 
Po stwierdzeniu quorum (obecnych 16 radnych), sesję otworzył Przewodniczący Rady 

i Zarządu Dzielnicy XVII Pan Stanisław Madej witając Członków Rady Dzielnicy 

Obecni wg załączonej listy. 

 

ad.2. Przedstawienie projektu porządku obrad 
Przewodniczący Stanisław Madej przedstawił zebranym projekt porządku obrad XXIX Sesji Rady 

Dzielnicy XVII, który został przyjęty jednogłośnie pozytywnie 

 

ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji 
Do protokołu z poprzedniej sesji nie wpłynęły uwagi. 

 

ad.4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
Podjęcie uchwał w sprawach (uchwały w załączeniu): 

 

ad.4.1. wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu części budynku szkoły na potrzeby 

lokalizacji stacji bazowej telefonii komórkowej PTC S.A. 

Projekt Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki. Pozytywna opinia Zarządu  



Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

przedłużenie umowy najmu części budynku szkoły na potrzeby lokalizacji stacji bazowej telefonii 

komórkowej PTC S.A 
 

ad.4.2. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.457.2016.BS 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu 

mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.457.2016.BS 
 

ad.4.3. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z 

pismem ML-02.7123.783.2016.MM 
Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu 

mieszkalnego położonego w os. Na Wzgórzach zgodnie z pismem ML-02.7123.783.2016.MM 
 

ad.4.4. zawarcia umowy najmu lokalu mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z 

pismem ML-02.7123.58.2017.BS 

Projekt Komisji Spraw Mieszkaniowych. Pozytywna opinia Zarządu 

Członkowie Rady jednogłośnie pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie zawarcia umowy najmu lokalu 

mieszkalnego położonego przy ul. Kantorowickiej zgodnie z pismem ML-02.7123.58.2017.BS 
 

ad.4.5. opinii dotyczącej ustalenia warunków zabudowy dla inwestycji pn. „Adaptacja istniejącej hali 

magazynowej na produkcyjny browar rzemieślniczy bez zmiany sposobu zagospodarowania terenu 

na działce nr 4/13 obr. 20 Nowa Huta przy ul. Ujastek w Krakowie” 

Projekt Komisji Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej. Pozytywna opinia Zarządu.  

Głos zabrali p. St. Stroński i p. A. Zdziebko 

Członkowie Rady pozytywnie podjęli uchwałę w sprawie opinii dotyczącej ustalenia warunków 

zabudowy dla inwestycji pn. „Adaptacja istniejącej hali magazynowej na produkcyjny browar 

rzemieślniczy bez zmiany sposobu zagospodarowania terenu na działce nr 4/13 obr. 20 Nowa Huta 

przy ul. Ujastek w Krakowie” w głosowaniu: za 15, przeciw – 0, wstrzymała się – 1 osoba.  
 

ad.5. Interpelacje i zapytania 
Brak 
 

ad.6. Oświadczenia i komunikaty 
Przewodniczący odczytał informacje o planowanych przeglądach placówek oświatowych, obiektów 

sportowych oraz ogródków jordanowskich na terenie Dzielnicy XVII z prośbą o zapisy na ww 

odbiory. 

Następnie Przewodniczący zapoznał zebranych z następującą korespondencją: 

 z Wydziału Kształtowania Środowiska – w spr. obowiązkowej deratyzacji 

 z Wydziału Kształtowania Środowiska – informacją o ptasiej grypie 

 Informacją o działaniach Dzielnicowych zwierzających do ograniczenia i wyeliminowania 

spożywania alkoholu 

 Harmonogramem dyżurów Miejskiego Rzecznika Konsumentów w siedzibach Rad Dzielnic 

 Mailem p. Łukasza Wantucha Radnego Miasta Krakowa w sprawie diet dla Członków Rad 

Dzielnic 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Obywatelskiego Rady Dzielnicy XVII zapoznał zebranych z 

terminami i miejscami spotkań w sprawie nowej edycji budżetu obywatelskiego 

Pan Sebastian Adamczyk podziękował za wsparcie akcji „Kocham Nowa Hutę” 

Przewodniczący poinformował o spotkaniu, na najbliższym posiedzeniu Komisji Kultury, Oświaty, 

Sportu i Turystyki Rady Dzielnicy XVII, z Przedstawicielem Zarządu Zieleni Miejskiej w sprawie 

zagospodarowania Dworku w Wadowie.  



 

Następnie przedstawiciele Komisji podali terminy posiedzeń komisji Rady Dzielnicy XVII 

w miesiącu marcu 2017: 
 

Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej - 13 i 27.03.2017r. 

Komisja Praworządności i Bezpieczeństwa Publicznego - 1 i 15.03.2017r 

Komisja Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki - 6 i 20.03.2017r. 

Komisja Spraw Mieszkaniowych - 23.03.2017r 

Komisja Ochrony Środowiska 

Komisja Zdrowia i Spraw Społecznych 

Komisja ds. Budżetu Obywatelskiego 

- 

- 

08.03.2017r. 

23.03.2017r. 

13.03.2017r. 

 

 

Kolejna Sesja Rady Dzielnicy XVII „Wzgórza Krzesławickie” została ogłoszona na dzień 

30 marca 2017r. na godz. 1800   

 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący p. Stanisław Madej podziękował 

za przybycie i o godz. 1905 zamknął posiedzenie XXIX Sesji Rady Dzielnicy XVII. 

 
Protokołowała: 

Katarzyna Skóra 

 

 

 

 

 

 

  

Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Stanisław Madej 


